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Randfonds  -  Bijkomende middelen voor investeringen in meer groen

In het kader van het relancebeleid wordt er vanaf 2021 recurrent 1,5 miljoen euro 
vrijgemaakt om het Randfonds bijkomend te spijzen, naast de 20 miljoen euro aan het 
begin van de regeerperiode, met het oog op de versnelde uitbreiding van de groene gordel. 

De uitbreiding van die middelen is goed nieuws. De minister gaf tijdens de 
begrotingsbesprekingen in de commissie aan dat hij de 1,5 miljoen euro extra het volgende 
jaar vooral zou investeren in meer groen in de Vlaamse Rand.

1. Kan de minister concreet aangeven hoeveel van de 1,5 miljoen euro hij zal investeren 
in meer natuur?

2. De minister sprak over 1 miljoen nieuwe bomen in heel Vlaams-Brabant.

Wat is de timing daarvan?



BEN WEYTS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING EN VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 243 van 3 december 2020
van AN MOERENHOUT

1. Momenteel is er nog geen duidelijkheid over hoeveel middelen van het randfonds 
zullen dienen om de groene gordel te versterken in 2021. Dat hangt namelijk af van 
verschillende factoren die nu nog onbekend zijn, zoals bv. het aantal aanvragen die er 
binnenkomen op de projectoproep ‘groene Rand’.

 
2. Het is de bedoeling om op het einde van de regeerperiode één miljoen bomen in 

Vlaams-Brabant te hebben geplant. 


